
Výstupy ze setkání radnice a spolků 25. 5. 
 
Doprava 
 

1. Radnice navazuje na dřívější rozhodnutí a dlouhodobě preferuje variantu „J“ 
pražského okruhu a udělá vše pro dohotovení EIA do konce 2018. 

2. I přes opačné stanovisko magistrátu bude Praha 6 prosazovat stavbu Břevnovské 
radiály a zachování územní možnosti její výstavby. 

3. Radnice bude dále usilovat o realizaci projektu Zelená Malovanka (labyrint) ve 
variantě bez lávek. 

4. O způsobu naplnění generelu bezmotorové dopravy do konce volebního období 
seznámí písemně radní Roman Mejstřík. 

 
Kvalita ovzduší 
 

1. Spolky žádají, aby P6 jednala a spolupracovala s ČVUT při realizaci vlastní sítě 
měření emisí („senzorické sítě“) a výsledky měření následně prezentovala. 

2. Radnice vyzve Technickou správu komunikací, aby z měřících zařízení poskytla 
data, a pokud je získá, bude výsledky prezentovat. 

3. Radnice vypracuje nebo si nechá vypracovat postup opatření při překročení 
limitů. 

4. Radnice zajistí měření vlivu ventilace v tunelech na kvalitu ovzduší u portálů a 
výdechů. 

 
Komise Rady MČ 
 

1. Místa v komisích jsou rozdělena poměrným klíčem podle zastoupení stran 
v zastupitelstvu. Spolky mohou do komisí i nadále vysílat své zástupce po dohodě 
s příslušnými stranami tak, jak tomu je již v současné době. 

 
Různé – aktuální témata 
 

1. Postoj MČ k realizaci stánku s občerstvením poblíž zříceniny Baba – odpoví 
písemně zástupce starosty Martin Polách. 

 

Pozn.: Výstupy byly též uveřejněny v červencovém čísle časopisu Šestka (na str. 16) 

http://praha6.org/pdf/sestka-2017-cervenec-vystupy-setkani-s-radnici-doprava.pdf

